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متن پرسش

با سلام چرا در طول تاریخ حوزه بحث عدالت در اسلام اینقدر مظلوم واقع شده است؟ چگونه است که

از شیخ انصاری تا آخوند خراسانی تا میرزای نائینی تا وحید خراسانی، اینقدر به بحث عدالت بی توجه

هستند؟ چرا در رساله ها بابی به عنوان عدل و ظلم وجود ندارد؟ چرا حوزه ما یکبار نسبت به مفاسد

اقتصادی بیانیه نمی دهد اما هر سال برای حجاب تظاهرات میکنند؟ مگر اسلام اقتصاد ندارد؟ مگر

قرآن آقایان فقط صفحه حجاب دارد؟ چرا بعضی مراجع عظام ما یکبار راجع به مظلومان جهان صحبت

نمی کنند؟ چرا اگر در یک شب هزار نفر در این کشور به خاطر گرسنگی بمیرند مراجع بزرگوار ما چیزی

نمی گویند؟ اما وقتی سخن از نمایش چهره حضرت عباس (ع) در سریال مختار می شود فرمان جهاد

صادر میکنند؟ چرا 8 ماه تظاهرات علیه نظام اسلامی را محکوم نمی کنند اما اهانت به یک سید را

حرام می دانند؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: رفیق! اینهمه هم کار مشکل نیست، زیرا آنچه بیشتر به عهدهی حوزهها

است موضوع فقه است و توجهدادن به حرام و حلال شرعی و چقدر خوب بود آرامآرام علماء ما

حوزهها را در موضوعات دیگر اجتماعی نیز وارد میکردند. رهبری عزیز«حفظهاالله» سعی دارند موضوع

عدالت را همگانی کنند و شهداء ما بدان جهت موفق شدند که مسئولیتها را به عهدهی دیگران

نینداختند. موفق باشید


